

ENGLISH VERSION

PARENTAL CONSENT (If the candidate is minor under 18 years old)

First and Last Name of Candidate:

Date of Birth:

The undersigned declares to have the parental authority over the minor candidate and hereby authorizes him/her, to participate to the 2018 Edition of the **International Piano Competition of Lyon** (France). Please find a copy of my passport attached to this Application Package.

Name of Guardian:

Signature of Guardian:

Date:

Please scan this form together with Guardian's passport, in the same PDF file, and upload it in the candidate's online Registration form (under the Parental Consent section). Thank you.

VERSION FRANÇAISE

AUTORISATION PARENTALE (Si le candidat est mineur de moins de 18 ans)

Prénom et NOM du Candidat :

Date de naissance :

Le soussigné déclare avoir l'autorité parentale sur le candidat mineur et l'autorise, par la présente, à participer à l'édition 2018 du **Concours International de Piano de Lyon** (France). Je joins une copie de ma pièce d'identité au présent dossier d'inscription.

Nom du parent :

Signature du parent :

Date:

*Veuillez scanner le formulaire signé et le passeport du signataire, dans un même fichier PDF, et télécharger le sous la rubrique « Autorisation parentale » du fichier d'inscription en ligne.
Merci.*